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Interpelacja 

Wójt w nieopublikowanym  tzw „piśmie do radnych” z dnia 20-11-2020 ( „wnioski i zapytania, 

które były zgłoszone podczas XVII Sesji Rady Gminy w Bolesławcu w dniu 4-11-2020r.„) w pkt. Ad. 23 la-

konicznie wyjaśnił zakup kart SIM;

Publikowany od 2018r. w BIP rejestr umów nie dokumentuje faktu ich zawarcia, co wska-
zuje, że zawarte zostały wcześniej. W świetle oczywistych faktów przywołane przez panią 
zdarzenia (zakup SIM przed 2018r.   vs  czasy nauki zdalnej) dzieli zbyt długi czas, by było 
one powiązane ze sobą. 

1. Proszę o ujawnienie treści umowy zakupu tych 30 kart SIM, których zakup Urząd usiłuje 
tak pokrętnie wyjaśnić.

2. Dodatkowo proszę o podanie identyfikatora przywołanego dokumentu („pismo do rad-
nych”) w dzienniku korespondencji Urzędu.
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